
Bijdrage Peter Nagel bij de motie Flexwoningen 
 
Voorzitter, de gemeente Bunschoten heeft in verhouding weinig sociale huurwoningen. En dat breekt 
ons op en gaat ons steeds meer opbreken. Nu al moeten urgent woningzoekende meer dat een half 
jaar wachten op een woning. Het aantal te huisvesten statushouders neemt weer toe en het eerste 
half jaar moeten we er 27 huisvesten, waarbij de verwachting is dat het zelfde aantal voor het 
tweede halfjaar gaat gelden. Dit geeft een enorme druk op de beschikbaar komende woningen, 
waarbij starters al bijna niet meer aan bod komen. Omdat deze problematiek niet alleen in 
Bunschoten speelt is het rijk gekomen met een Taskforce VTH (Versnelling Tijdelijk Huisvesting). 
De noodzaak werd door het college onderkent en deze heeft op 30 augustus 2022 opdracht gegeven 
om een haalbaarheidsonderzoek uit te voeren. Door signalen vanuit de politiek is het project op on-
hold gezet. Tevens heeft het college op 21-12-2022 in een memo het belang van de 30 flex-woningen 
nog eens uiteen gezet. De wachtlijst voor een sociale huurwoning bedraagt in Bunschoten al 8 jaar. 
De grootste groep die een woning nodig heeft zijn starters, zeker alleenstaande starters. Zij zitten te 
springen om een woning. En dit plan voorziet hierin. De 30 woningen zijn nml ook deels bedoeld voor  
starters. Dat de subsidie per woning  bij lange na niet voldoende is realiseren wij ons ook wel, maar 
niet deelnemen is wat ons betreft een gemiste kans. Bouwen bouwen bouwen is een motie die 
raadsbreed is aangenomen op 21-5-2021 en hoewel die betrekking had op het versnellen van de 
bouw op Rengerswetering , zou de mogelijkheid van de bouw van deze flex woningen hier ook prima 
binnen kunnen vallen. Het college is hier dan ook terecht voortvarend mee aan de slag gegaan. 
Vandaar voorzitter dat wij de motie flex- woningen indienen mede namens de SGP. 
 
Tweede ronde 
Voorzitter, wij als CU zijn erg verbaasd en ook teleurgesteld in de opstelling van de CAP en het CDA. 
Als we naar de verkiezingsprogramma's van beide partijen kijken zou je een andere opstelling mogen 
verwachten. Ten eerste uit het CAP programma, ik citeer: 
 
Uit CAP programma 
1. Naast de ontwikkelingen in nieuwe woonwijken, zoals Rengerswetering, willen wij blijvend 
betaalbare en duurzame initiatieven stimuleren. Wij vinden namelijk dat alle mogelijkheden om 
betaalbaar wonen aan te bieden benut moeten worden zolang het past binnen ons dorpskarakter.  
 
6. De CAP is voorstander van het bouwen van voldoende starterswoningen en huurwoningen met een 
sociale huur. 
 
2. Tiny houses zijn zowel als mobiele en verplaatsbare woning te verkrijgen of op een vaste plek, soms 
zelfs met fundering. Nu de eerste Tiny houses gerealiseerd worden willen we mogelijkheden blijven 
benutten om er meer te realiseren zowel in de sociale huur als de sociale koopsector.  
 
voorzitter,  
Tiny houses zijn eigenlijk ook tijdelijke woningen, dus deze flex woningen zouden naadloos kunnen 
passen binnen het CAP programma. 
 
Dan het CDA programma en wederom citeer ik:  
 
Uit CDA programma. 
1. Het CDA blijft aandringen op de bouw van voldoende sociale huurwoningen. 
8. De gemeente is in de kern geen projectontwikkelaar, maar toch kan de gemeente de behoefte 
hebben om actief bij te dragen aan een goede oplossing van een vaak vastgelopen woningmarkt. 
Daarvoor bieden inspanningen als tijdelijk- en modulair bouwen goede uitkomsten.  
 



Kan het nog duidelijker voorzitter. Mooie woorden op papier, maar waar het nu op aan komt is 
daden. En daarom de oproep aan CAP en CDA om die nu te tonen door het steunen van deze motie. 
 
 


